

# Protokoll Styrelsemöte

## Friluftsrämjandet Genarp 2024-08-28

Plats: Risavägen 10 i Genarp, kl 19.00-21.00

Närvarande: Napoleon Truedsson, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson, Therese Omme, Johanna Petersson och Jenny Planell.

1. Öppnande av mötet
2. Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkändes.
3. Val av mötessekreterare och justerare  
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Helene Hansson till justerare.
4. Föregående protokoll  
Christel har köpt in 5-6 nya flytvästar.  
Christel har också ställt dit en stor plastlåda och lagt i två tält i den, för att prova om den kan vara bra att förvara tälten musfritt.  
Therese har pratat med sina ledarkollegor om att skjuta på sin fjällresa ett år, de valde att inte göra det eftersom risken finns att de tappar deltagare.
5. Årsplanering
  - Kullaläger, 6-7-8 september. Krisvisstöd från riks?  
Mulle-18 kommer dit över dagen.  
Therese skickar ut påminnelse om att varje grupp ska ansvara för en station de själva kommit på inom temat Krisvis.  
Menyn består av tacos, spaghetti och köttfärssås samt pad thai.
  - Ledarträff vid förrådet 5 september, bjuda på fika. Skicka ut påminnelse till alla ledare.  
Träffen börjar kl 18. Vi fixar kanelbullar, Johanna kollar med Erikshjälpen om vi kan köpa där.  
Johanna och Henrik tar med kaffe och te.
  - Mörkerrundan grupp -15 Paulin och Mickae  
Therese ska på nytt stämma av med gruppen så de är införstådda med att det är dem som ska arrangera rundan.
6. Vita slingan – sätta schema för vem som har ansvaret och är  
Christel ser till att någon grupp i MTB Barn tar en besiktningrunda på Risen ganska omgående samt en runda längre fram i höst.



## Genarps lokalavdelning

Napoleon och Helene går ett varv på rundan och fyller i de vita prickarna med ny färg. Jenny hör av sig till Jenny Gustavsson och kollar om det är något mer som behöver redas ut, innan vi kan måla den delen av rundan där den dragits om vid hygget.

### 7. Fortbildningshelg Halmstad 5-6 oktober

Inga anmälningar har kommit in ännu, men det sägs att två st är intresserade som då måste skynda sig att anmäla sig.

### 8. Medlemscafé till hösten?

Den 26:e september bjuder Christel och Erik in till vårt första Medlemscafé med tema knutar, tarp och hängmatta.

### 9. Ledarutbildning i höst. Svampföreläsning? Ätbart i naturen?

Helene har hittat en förening i Lund som heter Puggehatten, hon hör med dem om de kan komma den 13:e oktober och lära oss hitta och prata om svamp.

### 10. GFU – 6 september?

Vi ska vara med och leda Friluftstema vid detta tillfälle, det kommer även vara Blåljustema då. Johanna och Helene anordnar det och tänker ha crash course i att tända stormkök, göra popcorn över eld och sätta upp hängmatta.

### 11. Knytte -20/21 - Johanna har träffat David och hjälpt dem lägga upp ett terminsprogram för hösten, en vecka senare var gruppen på 20 personer fullbokad.

Mulle -19 - Ska träffas inom kort för att göra sitt terminsprogram

Mulle -18 -

Strövare -16/17 -

Strövare -15 -

Lufsare-13 -

Lufsare -12 - Har gjort sitt program och tänker bli vandra en hel helg samt paddla i Rönne å

Lufsare -11 - Har haft höstens första träff då de hade läger vid Klåverödsdammen

Lufsare -10 - Har genomfört sin fjällresa som alla tyckte var fantastisk

TVM -

Vuxenmulle -

Tipsrundan -

MTB -

SUP - Planerar för 3-4 träffar under hösten

Vandring - Första vandringen blir Sövdesjön runt den 28:e september, följande träff blir vandring och övernattnings vid Krankesjön.

Genarps lokalavdelning

12. Övriga frågor

Mats kollar om utterföreläsaren kan komma den 14:e november, reservdatum den 21:e.

Nästa möte 19 september kl 19.00 i kyrkstugan

13. Mötet avslutas

Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet

Justeras

Mats Hjerthén 2024-08-28

Helene Hansson 2024-08-28